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Ombudsmøte 2020

STED : Sarpsborg s§tterlags klubbhus
TID: Tirsdag 1. desember2020 kl. 18:30

Tilstede fra styret:
Eileen To.p, ØyvindØdegåxd, Tom Sigurd Akre, Oddvar Andersen, Leif Andersen.
Ikke møtt: Lars Erik Holstad Lilleng.

Gjester:

Ombudsmenn:

Aremark: Bjøm Wear

Buer / Kornsjø: Jan jansen

Degernes:

+4

+4

Eidsberg:

Fredrikstad:

Halden:

Ise:

Rakkestad:

Rygge:

Rødenes:

Råde:

Sarpsborg:

Skjeberg:

Torsnes:

Øymark:

Kristoffer Vartdal + 5

Rolf PetterNæss + 5

Tore Torp + 4

Kåre Oskar Larsen + 5

Kjetil Ruud + 4

PfiØyvindØrmen + 4

Sten Morgan Stang + 5

Egil Finnestad

Petter Slevigen +4

+4

59 ombudsmenn, 73 stemmeberettiget i saker som ikke vedrørq styrets arbeid.
11 s§tterlag var representert.
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1. Konstituering
Oddvar Andersen refererte innkallingen.

Innkalling godkjent enstemmig.

Saksliste ble referert.

Møteleder: Tor-Arne Solbakken ble valgt til dirigent.
Kjetil Ruud og Petter Slevigen ble valgt til å underskrive protokollen.

2. Årsberetninger

a) Styrets beretning
b) Ungdomsutvalgets beretning

Forslag til vedtak:
Ombudsmøte vedtar de fremlagte årsberetningene for 2020.

Samlagets og ungdomsutvalgets beretninger godkjent enstemmig.

3. Regnskap

Forslag til vedtak:
Det fremlagte regnskap vedtas som Østfold Skyffersamlag's regnskap for 2020.

Det fremlagte regnskap godkjent enstemmig.

4. Budsjettforslag tor 2021.

Forslag til vedtak:
Det fremlagte budsjettforslag vedtas som Østfold S§ttersamlag's og styrets

retningslinjer for 202t.

Budsjett enstemmig godkjent som styringsverktøy til styret for 2421, i
tillegg eget vedtak for godtgiørelser til leder, kasserer og
ungdomsleder.

5. lnformasjon.

a) Informasj onsstrategi
- Vedtatt informasjon

b) Aktivitet
Terminliste
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6. lnnkommende forslag.

a) Forslag fra Sarpsborg om endring av s§te-program for kikkertklassen.

a) Forslag fra sarpshorg om endring av sk].te-program for kikkertklassen.

Sarpsborg skytterlag fremmet følgende forslag til ombudsmøtet for Østfold
Forslaget tas i sin helhet inn i dette dokumentet:
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Sarpsborg Skytterlag

Forslag til endringer i Kikkertklassen, skytestilling og hold.

Dagens ordning / reglement gjelder kun skyting i liggende stilling oe2OA/300 meters hold.

-Forslag:

Deltagere i Kikkertklassen kan selv velge skytestilling under stevner, liggende eller sittende
(evnt knestående). Valgfriheten vil gjelde hele eller deler av 25-skuddsprogrammet,
inkludert prøveskudd.
*Definisjonen sittende skytestilling: Sittende på bakken / gulvet eller medbraet krakk / kasse

/ stubbe, og anlegg med albuene på begge bein / knær.

*Begrunnelse: Flertallet av aktive jaktfeltskyttere velger å skyte sittende på hold der det i

utgangspunktet er liggende skytestilling. Da dette er valgfritt på jaktfeltstevner.

På sommerhalvåret er det lite jaktfeltstevner som blir arrangert. Og de mest aktive er ikke

interessert i å skyte kun liggende i Kikkertklassen på et DFS-stevne.

Ved valgfri skytestilling, vil det gi et bredere tilbud til jaktfeltskyttere / jegere.
*Premiering: Premieringen / rangering vil fortsatt gjelde etter skutte poeng, uavhengig av

skytestilling, da dette er et individuelt valg.

Kikkertklassen skal skyte på 100 meters hold.
*Begrunnelse: Mange uerfarne jeger er ikke komfortable med å justere kikkertsiktet til
2OO|3OO meter, etter at riflen har blitt innskutt på 100 meters hold, hvor storviltprøven blir
avlagt.
Dette kommer av lite erfaring og usikkerhet ved justering av kikkert, hos en deljegere.
Dersom skytingen vil foregå på 100 meter, så tror jeg at terskelen vil bli lavere for å delta på

stevner, spesielt for de med lite erfaring. Og det er jo disse som har behov for mer
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skytetrening. Dette vilogså gifolk muligheten til å skyte med cal. 22,hvis noen skulle Ønske

det.

Tillegg:
Har fått inntrykk av skytesporten sliter med rekrutteringer i visse deler av landet, mens antall
personer som tar jegerprøven bare øker på landsbasis.

Mener fortsatt at DFS skal primært satse videre på skyting etter dagen standard med Sauer.

Men at dette forslaget kan gi litt Økt aktivitet i lagene og til skytesporten generelt, da veldig

mange Jeger- og fiskeforeninger ikke har noen egen riflebane å tilby sine medlemmer.
Dette er personer som også kan bli en ressurs for det enkelte lag, og mulig at de tar med seg

familiemedlemmer / egne barn på banen for skyte også.

Steinar lsebakke

Sarpsborg Skytterlag

Årsmøte i Sarpsborg s§tterlag gir sitt bifall til forslaget og sender det til Østfold
Skyttersamlag for behandling på Ombudsmøte.

Med Skytterhilsen
Sarpsborg s§tterlag

Oddvar Andersen
Leder

Styrets drøftelse:
Styret har sett på og drøftet forslaget fra Sarpsborg skytterlag med hensyn til
intensjonen om å invitere jeger til å delta i s§ting i DFS. Dette må gjøres på jegernes

premisser dersom det skal ha noe som helt effekt. Jegeme tar storviltprøve pil 100 M,
de er innskutt på 100 M, all trening og skyting for jegere foregår på 100 M. Det er

inkonsekvent at vi skal skyve de over ph2001300 M. og grovfelt. Jegere bør deltapå
100 M. bane og finfelt når de skyter felt.

Konklusjon:
Styret er enig med forslagsstiller og ber om at Ombudsmøte sender saken til
s§ttertinget for endring av gjeldende reglement.

Begrunnelse:
Åpne for at jegere/ kikkertklassen kan delta på DFS stevner og derved øke aktivitet og

treningsgrunnlag.
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Stvrets forslag til vedtak:

Ombudsmøte sender forslaget til skyttertinget for behandling og endring av gjeldende
regelverk.

Vedtak: Forslag enstemmig vedtatt og oversendes skyttertinget.

7. Valg.
Se egen liste. Denne liste blir ettersendt.

VaIg ble foretatt punktvis utifra valgkomiteens instilling.
Styret konstitueres i ettertid.
Styret fikk fullmakt til å fflle de tomme plassene som er på listen.

Sign

1flar ?r.l*.-\h
srgn

z
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